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W piÄ…tek 19 lutego zaczÄ™Å‚a siÄ™ &bdquo;dobra zmiana&rdquo; w hodowli koni arabskich.
Jednego dnia stracili posady: Anna Stojanowska &ndash; inspektora nadzorujÄ…cego konie
arabskie w podlegÅ‚ych Agencji NieruchomoÅ›ci Rolnych stadninach, oraz Jerzy BiaÅ‚obok i Marek
Trela &ndash; prezesów spóÅ‚ek, odpowiednio w stadninach w MichaÅ‚owie i Janowie Podlaskim.
Media (m. in. &bdquo;Newseek&rdquo; oraz &bdquo;Rzeczpospolita&rdquo;) od poczÄ…tku
zwracaÅ‚y uwagÄ™ na to, Å¼e za tymi zwolnieniami mogli staÄ‡ senator PiS Jan DobrzyÅ„ski
 oraz Andrzej Wójtowicz, obaj, powiÄ…zani ze sobÄ…, hodowcy koni arabskich. W tym tekÅ›cie
zajmiemy siÄ™ jedynie senatorem Janem DobrzyÅ„skim, który &ndash; jak pisaÅ‚y zacytowane
media &ndash; miaÅ‚ powiÄ…zania z ministrem rolnictwa Krzysztofem Jurgielem. 

Obaj dziaÅ‚ali w Porozumieniu Centrum, a w latach 2001-2006 obecny senator byÅ‚ dyrektorem
biura poselskiego obecnego ministra. Jak pisze &bdquo;Rzeczpospolita&rdquo; O bliskich relacjach
polityków moÅ¼e Å›wiadczyÄ‡ fakt, Å¼e przed kilkoma tygodniami Jurgiel powoÅ‚aÅ‚ syna senatora
Jana DobrzyÅ„skiego w skÅ‚ad Rady Polskiego Klubu WyÅ›cigów Konnych. Syn ów nazywa siÄ™ 
PaweÅ‚ DobrzyÅ„ski i dziwnym trafem reprezentuje w radzie PKWK Totalizator Sportowy, choÄ‡
wszedÅ‚ w miejsce zwolnione przez Jacka SoskÄ™, który byÅ‚ desygnowany przez jednego z
organizatorów wyÅ›cigów konnych. Media pisaÅ‚y teÅ¼ o pretensjach, jakie senator DobrzyÅ„ski
miaÅ‚ do arabiarzy.Do StojanowskiejW ubiegÅ‚ym roku senator wystawiÅ‚ swojÄ… klacz na aukcji
Pride of Poland w Janowie Podlaskim. Febris znalazÅ‚a siÄ™, odpowiednio do swojej jakoÅ›ci, na
23. miejsce w katalogu aukcyjnym (na 28 koni). Miejsce w katalogu jest zwiÄ…zane z jakoÅ›ciÄ…
oferowanych do sprzedaÅ¼y koni. &bdquo;Lot number 1&rdquo; to zawsze najwiÄ™ksza gwiazda
aukcji. W ubiegÅ‚ym roku byÅ‚a to janowska Pepita, którÄ… zostaÅ‚a sprzedana za 1,4 mln euro.
Jest to najwyÅ¼sza cena, jakÄ… kiedykolwiek zapÅ‚acono za konia arabskiego sprzedawanego z
Polski.Senator próbowaÅ‚ wymusiÄ‡ na Annie Stojanowskiej, aby jego Febris umieÅ›ciÄ‡ w
czoÅ‚owej dziesiÄ…tce katalogu. Pani inspektor odmówiÅ‚a. Senator powiedziaÅ‚, Å¼e bÄ™dzie
interweniowaÅ‚ u prezesa ANR. I faktycznie, ówczesny prezes wezwaÅ‚ AnnÄ™ StojanowskÄ… do
swego gabinetu i usiÅ‚owaÅ‚ nakÅ‚oniÄ‡ do przesuniÄ™cia Febris na lepsze miejsce w katalogu.
Ostatecznie uznaÅ‚ jednak argumenty swojej podwÅ‚adnej i Febris pozostaÅ‚a na 23. miejscu.
Nawiasem mówiÄ…c, zostaÅ‚a sprzedana za dobrÄ… cenÄ™ &ndash; 40 tys. euro.Do Jerzego
BiaÅ‚obokaW ubiegÅ‚ym roku w MichaÅ‚owie przebywaÅ‚a inna klacz senatora DobrzyÅ„skiego
&ndash; Estopa. PrzyjechaÅ‚a Åºrebna Eksternem, urodziÅ‚a Åºrebaka (klaczkÄ™) i miaÅ‚a byÄ‡
ponownie pokryta tym sÅ‚awnym reproduktorem, który jest wÅ‚asnoÅ›ciÄ… michaÅ‚owskiej stadniny.
Estopa dÅ‚ugo czekaÅ‚a na skonsumowanie ponownego mariaÅ¼u z Eksternem, gdyÅ¼ pan
senator zwlekaÅ‚ z zapÅ‚aceniem kosztów krycia, a sÄ… one niemaÅ‚e, bo 7000 zÅ‚ &ndash; dla
polskich hodowców &ndash; dla pozostaÅ‚ych 14 tys. zÅ‚ (MichaÅ‚ów braÅ‚ opÅ‚atÄ™ za krycie
Eksternem &bdquo;z góry&rdquo;). Tymczasem w czerwcu 2015 roku stadninÄ™ nawiedziÅ‚a
epidemia rodokokozy. PadÅ‚y trzy Åºrebaki michaÅ‚owskie oraz klaczka senatora. Jan DobrzyÅ„ski
zaÅ¼Ä…daÅ‚ w zamian odszkodowania - podarowania mu klaczy po tym samym ogierze co
Åºrebak, czyli po Eksternie. Po sekcji zwÅ‚ok, która ustaliÅ‚a, Å¼e przyczynÄ… zgonu byÅ‚a
nieuleczalna choroba - wstrzÄ…s anafilaktyczny i nikt nie miaÅ‚ na  niÄ… wpÅ‚ywu, stadnina

https://hipologika.pl 20.07.2025, 15:01:37 - 1

https://hipologika.pl
mailto:webmaster@hipologika.pl


uznaÅ‚a, Å¼e roszczenie jest bezzasadne. I tak Jerzy BiaÅ‚obok doÅ‚Ä…czyÅ‚ do Anny
Stojanowskiej, czyli do zbioru osób, które siÄ™ naraziÅ‚y senatorowi PiS.Próba ugody?Tymczasem
pojawiÅ‚ siÄ™ nowy, ciekawy wÄ…tek w tej sprawie. Okazuje siÄ™, Å¼e 22 lutego &ndash; czyli
trzy dni po odwoÅ‚aniu prezesów i pani inspektor - senator DobrzyÅ„ski zÅ‚oÅ¼yÅ‚ wniosek do
sÄ…du w Pinczowie o wypÅ‚acenie mu odszkodowania w wysokoÅ›ci 120 tys. zÅ‚ za padniÄ™te
ÅºrebiÄ™. MoÅ¼na sprawdziÄ‡ - akta sprawy ICo56/16. SÄ…d wyznaczyÅ‚ termin rozpatrzenie
tego wezwania do zawarcia próby ugodowej i wypÅ‚acenie odszkodowania 120.000 zÅ‚ przez
StadninÄ™ Koni MichaÅ‚ów na 31 marca tego roku. Prawnicy zwracajÄ… uwagÄ™ na
sformuÅ‚owanie &bdquo;próba ugody&rdquo;. To nie jest rozprawa. Co to oznacza? JeÅ›li obecna
pani prezes stadniny w MichaÅ‚owie stawi siÄ™ na tej &bdquo;próbie ugody&rdquo; i powie tylko
jedno sÅ‚owo: TAK, to stadnina bÄ™dzie musiaÅ‚a wypÅ‚aciÄ‡ owe 120 tys. zÅ‚ senatorowi
DobrzyÅ„skiemu, a sÄ…d nie bÄ™dzie mógÅ‚ ani rozpatrywaÄ‡ zasadnoÅ›ci wniosku, ani czy
wysokoÅ›Ä‡ odszkodowania odpowiada faktycznej wartoÅ›ci padniÄ™tego Åºrebaka. Jak PaÅ„stwo
sÄ…dzÄ… &ndash; co zrobi, a wÅ‚aÅ›ciwie, co powie, pani, która z namaszczenia Agencji
NieruchomoÅ›ci Rolnych, kierowanej obecnie przez ludzi z PiS, peÅ‚ni obowiÄ…zki prezesa
Stadniny Koni w MichaÅ‚owie?ByÄ‡ moÅ¼e przekonamy siÄ™ juÅ¼ 31 marca. ObiecujÄ™, Å¼e
bÄ™dÄ™ monitorowaÅ‚ tÄ™ sprawÄ™.Marek Szewczyk   
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